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Diàieg amb el nostre Alcalde 
Jo voldria posar, a la meva pàgina, una entrevista 

amb el nostre alcalde, En Francese Brustenga, curta, 
una mica telegràfica, però que la considero opor tuna 
i pot ser interessant. 

Oportuna perqué hi ha una mena de desorientació 
sobre l 'Ajuntament: que si ha dimitit, que si no en 
tenim, que ara ningú mana, que només fallava això..., 
i interessant, perqué pot aclarir tots aquests dubtes, 
i alguns altres. 

El nostre alcalde, gairebé tots el coneixeu, és jove, 
però ja fa 11 anys que és d 'Ajuntament , i 4 que és 
alcalde. 

Li hem demanat, i no hi ha posât cap inconvenient. 
Som-hi, dones: 
—Ets o no ets alcalde, actualment? 
—Des del 23 d'agost del 1973, que vaig èsser no-

menat alcalde, que només he deixat I'Alcaldia per 
qüestions de vacances. 

—És cert que vas presentar la dimissió, tu i tot 
l'Ajuntament? 

—Sí, es cert que vàrem presentar la dimissió, però 
de forma condicionada, com a conseqUència de la 
denegació que la Comissió Provincial d'Urbanisme 
va acordar, respecte a l'expedient de Delimitació del 
Sol eHaborada per l'Ajuntament per tal de legalitzar 
la situació urbanistica locai que, com ja saps, està 
vertaderament en condicions irregulars, ja que ante-
riorment el Pia General que s'havia fet tampoc va 
èsser acceptai, en aquell cas per coincidir amb la 
modificació que es va fer de la Liei que regula Tor-
denació del territori. 

—La van acceptar aquesta dimissió? 
—No podia ser acceptada, dones, com ja he dit, 

era i està condicionada a la resolució de l'expedient 
de la Delimitació, qüestió que està pendent tant dels 
organismes de Barcelona com del recurs d'alçada que 
vàrem presentar al Ministre d'Obres Publiques i d'Ur-
banisme. 

—Com el qualiñcaries el nostre poblé? 
—Aquesta pregunta és molt complexa, però si et 

refereixes a la situació global de Sta. Eulalia, el pro-
blema més greu que jo hi veig és la seva extensió, 
amb les edifícacions tan disseminades, que no afa-
voreix la relació de la geni que hi viu ni tampoc la 
possible solució de molts problèmes, sobretot en l'as-
peçte de serveis. Però malgrat això penso que hi han 
encara moites coses salvables que en faran un Hoc 
agradable i digne per a viure-hi. 

—Qué hi t robes a fa l tar? 
—Una cosa per a mi molt important que crec que 

ens manca, és una petita zona industrial, que sense 
provocar migracions que posessin en perill l'equilibri 
demogràfic amb tot el que això comporta, assegurés 
uns llocs de treball per als habitants d'aquí, i així no 
hi hauria tanta gent obligada a marxar a fora per 
culpa d'això. 

—Què li sobra? 
—Unes quantes urbanitzacions, que possiblement 

si haguéssim disposât d'ima minima planifìcació, po-
drien ser-hi igualment sense necessitai d'arribar a 
l'actual desgavell. 

—Quina consideres la millor cosa assohda pel po-
ole durant el teu pas per I'Alcaldia? 

—La consecució de terrenys que ara són propietat 
del municipi, unes escoles amb cabuda sufìcient per 
a tots els nens i nenes de Sta. Eulalia que fan Gene-
ral Bàsica, el transport escolar i la biblioteca. 

- U n a cosa que no tornar ies a fer? 
—Acceptar el càrrec d'Alcalde sense haver compro-

vai i conèixer exactament la situació real de l'Ajim-
tament en aquell moment. 

—Una que voldries fe r i encara no has pogut? 
—El pont del Vado i el Pia Sant lordi de camins 

veïnals, com a coses econòmicament importants. 
—Alguna alcaldada? 
—Més d'una. 
—Qué en penses de la nost ra i nova democràcia? 
—Que s'ha donat un pas força important, però que-

den molts aspectes a assolir per aconseguir-la total-
ment, i cal tenir en compte que per arribar-hi es ne-
cessita l'esforç de tots, que em sembla que no en 
som massa conscients; però això sens dubte que cos-
tará molt, dones aquesta assignatura no ens l'havien 
ensenyada mai. 

—Encara que tens tot el dret de no manifestar-ho, 
és interessant de saber la filiació politica dels homes 
públics. A qui vas votar el 15 de juny? 

—Crec que cal respectar el secret de vot i que per 
a la vida pública no té cap trascendència el saber-ho. 

—No cal que et pregunti , dones, a qui votarles ara. 
—Possiblement al mateix. 
—Has rebut mai pressions? 
—Moites, i algunes d'elles molt empipadores. 
—Amb quin ordre posarles eis conceptes: obres 

publiques, cultura, esports? 
—Cultura, obres publiques i esports. 
—I amb quin: Catalunya, Sta. Eulàlia, Espanya? 
—Sta. Eulàlia, Catalunya, Espanya. 
—Quan s ' inaugurarà la biblioteca? 
—Quan s'hagin acabat tots eis tràmits que s'estan 

fent amb la Caixa d'Estalvis de Catalunya, que possi-
blement será el proper mes de juny. 

—I la zona esport iva? 
—D'inauguració oficial no se n'ha fet cap. Ies ins-

taHacions s'han anat utilitzant a mesura que han es-
tât acabades. 

—Et tornarás a presentar d'Alcalde? 
—Seriosament encara no m'ho he plantejat, però 

quan arribi el moment ja ho diré. 
—T'agrada ser-ne? 
—Si no m'agradés quasi és segur que no en seria. 
—Com ha de ser un bon alcalde? 
—Crec que, bàsicament, ha de poguer dedicar-hi 

moites hores i ha de ser honrat. 
—N'hi ha d 'aquestes persones al nostre pöble? 
—M'imagino que sí. 
—La teva opinió ben sincera sobre la revista «Ron-

sana»? 
—Que solament mantenir-ne la publicació, ja té 

molt mèrit; en quant al contingut, podrien cabre-hi 
moites més coses. 

—Per exemple, quines? 
—Més informació locai. Hi han organismes i enti-

tats que no saben o no volen utilitzar aquest mitjà 
per posar-se en contacte amb el poblé, i és ima llàs-
tima. També per ells. 

—Completament d'acord, però no depèn de la re-
vista. 

Qué més voldries dir que no t 'hagi preguntat? 
—Agrair aquest espai que m'has ofert per a dir al-

gunes coses, i repetir que sense la coHaboració de 
tothom difícilment el poblé avançarà. 

—Gràcies a tu, per coliaborar en omplir de contin-
gut interessant aquest espai. Que eis desit jos expo-
sais es compleixin. 

J. Cabot 
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